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Drezdenko, 17.07.2019.
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Przewodniczący Rady Miejskiej

w Drezdenku

Przez bardzo długi czas wychodziłem z założenia, że znacznie lepiej i skuteczniej jest nie przerzucać

się z pracownikami Urzędu Miejskiego w Drezdenku pismami w formie interpelacji/ tylko załatwiać

sprawy mieszkańców z konkretnym referatami. Chyba niniejszym zweryfikuję swoje myślenie

i powrócę do preparowania interpelacji, skoro prostej sprawy nie można załatwić przez ponad miesJĘc.

Dokładnie pięć tygodni temu zgłaszałem panu Bronisławowi Łesakowi problem mieszkańców

ul. Pułaskiego, gdzie mieszka sporo starszych osób, dla których Jedną z rozrywek jest telewizja. Niestety

gałęzie lip rosnących przy ulicy, wypuściły liście i od wiosny sygnał tv naziemnej Jest utrudniony. Drzewa

miały być przycięte w marcu/ nie wykonano tego. 2 początkiem czerwca bytem w Urzędzie Miejskim ze

trzy razy w tej sprawie/ kilkakrotnie telefonowałem do p. Bronisława/ który ustalił/ że gałęzie przerosły

w sieć energetyczną i ich przycięciem powinna się zająć Enea. Wstyd jest mi przechodzić ulicą

Pułaskiego z obawy, że kolejny raz zostanę zapytany przez mieszkańców co w ich sprawie słychać, Dwa

dni temu wykonałem kolejny telefon do w/w urzędnika, informując o tym, że jednak zamierzam

wystosować interpelację. Usłyszałem wyjątkowo spokojną odpowiedź/ że jeśli uważam, że tak należy...

Czy faktycznie wykonanie kolejnego telefonu do zarządcy sieci energetycznej jest tak wielkim

wysiłkiem? Czy brak konkretnej reakcji przez tak długi okres Jest normalny, czy normalną jest reakcja

p. Łesaka??? Zwracam się z prośbą o pilną interwencję i rozwiązanie zaistniałej sytuacji.
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